



COMMUNIQUE

Le Directeur Général du Conseil National des Chargeurs du Cameroun (**CNCC**) porte à l'attention des chargeurs et Opérateurs économiques qu'un atelier de sensibilisation sur l'arrêté conjoint **N°000001/MINFI/MINADER du 02 janvier 2025 Fixant les frais des opérations d'inspection et de certification phytosanitaire**, se tiendra **le mardi 29 avril 2025 dès 10h00** dans la salle de formation du CNCC, au **11^e étage de l'immeuble siège Centre des Affaires Maritimes de Bonanjo, Douala.**

Pour toute information complémentaire, bien vouloir vous rapprocher de :

- **M.SONE MAKOGÉ Emmanuel** Tel : 699.32.20.30 email : e.sone@cncc-cm.org

Fait à douala le 17 avril 2025



Le Directeur Général

Auguste MBAPPE PENDA



RELEASE

The General Manager of the Cameroon National Shippers' Council (CNSC) hereby informs shippers and business persons that the CNSC will organise an awareness-raising workshop on the intricacies of **Joint Ministerial Order No. 000001/MINFI/MINADER of 2 January 2025 laying down fees for phytosanitary inspections and the issuance of phytosanitary certificates.** This workshop will take place on **Tuesday 29 April 2025** as from **10:00 am** in the training hall located on the **11th floor of the CNSC head office building at the Centre des Affaires Maritime in Bonanjo, Douala.**

Should you require any additional information, contact the CNSC via the following person:

- **Mr. Sone Makoge Emmanuel**

Tel: 699.322.030 / Email: e.sone@cncc-cm.org

Douala, 17 April 2025

Auguste Mbappe Penda

General Manager

